
Pan Jacek Piorunek: „Pracownicy CEN w Suwałkach oraz ODN w Łomży są 

zaniepokojeni pogłoskami dotyczącymi ewentualnej konsolidacji CEN-ów w 

naszym województwie.  Chciałbym zapytać, ile kosztuje utrzymanie tych 

jednostek, ile dopłaca do nich samorząd województwa z wydzieleniem 

poszczególnych jednostek. Czy te pogłoski są prawdziwe, czy istnieje taki 

projekt? Chcę podkreślić, że Radni powinni uzyskać informacje na ten temat. Te 

jednostki, w przypadku ewentualnej konsolidacji pozbawione będą jakiejkolwiek 

motywacji, aby na siebie zarabiać.” 

 


